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Popolnoma brez zapletov je minila izredna skupščina Pivovarne Laško

TV SLOVENIJA 1, 30.7.2011, DNEVNIK, 19:06

JASMINA JAMNIK: No, popolnoma brez zapletov pa je minila izredna skupščina Pivovarne Laško. Lastniki
so soglasno prižgali zeleno luč za prodajo ajdovskega Fructala srbskemu Nectarju. Ta je pismo o nameri
že podpisal v ponedeljek in se zavezal tudi, da ne bo odpuščal in selil proizvodnje iz Slovenije. Po današnji
odločitvi bo lahko začel Nectar zbirati potrebna dovoljenja, prodajo pa naj bi izpeljali še pred koncem leta.
NADA KUMER: S prodajo Fructala se bo skupina Pivovarna Laško, ki bankam dolguje 420 milijonov,
razdolžila za 48 milijonov evrov. Nectar bo poleg 35 milijonske kupnine prevzel še skoraj 13 milijonov
evrov dolga.
DUŠAN ZORKO (predsednik uprave Pivovarne Laško): Mi bomo pač danes sporočili kupcu, da je tudi
skupščina Pivovarne Laško pač dala soglasje na to in mislim, da bo on kar kmalu pričel z vsemi temi
zadevami, da bo pridobil vsa potrebna soglasja. Closing je predviden za konec meseca novembra.
KRISTJAN VERBIČ (Vseslovensko združenje malih delničarjev): Ti sklepi, ki so danes bili sprejeti praktično
soglasno, so glede na okoliščine najboljši možni.
KUMER: Delničarji so potrdili tudi podpis pogodbe z izbranim svetovalcem za prodajo deleža Mercatorja
skupaj s konzorcijem bank na mednarodnem razpisu. To je ING Banka iz Londona. Vendar pa to še ni
dokončno soglasje o prodaji Mercatorja. O tem bo skupščina odločala, ko bo predstavljena konkretna
ponudba.
RAJKO STANKOVIČ (družba Mali delničarji – skupaj smo močnejši): Jaz osebno upam, da bo cena višja,
kakor jo ponuja Agrokor. Zlasti za to, ker je zdaj na prodaji večinski delež.
KUMER: Delničarji so danes odločali le o teh dveh konkretnih prodajah. Prodaja Dela je po tem, ko so KS
Naložbe Igorja Laha objavile, da nameravajo prevzeti Pivovarno Laško, znova zastala.
Zorko: Zakon o prevzemih je dovolj jasen kaj lahko, kaj ne sme uprava delati. Mi smo danes šli pred
lastnike samo s tistim, kar smo začeli v preteklosti in poskušamo dokončati. Vse ostalo bomo pa počakali
na končanje tega postopka o prevzemu.
KUMER: Ponudba za prevzem Pivovarne Laško bi morala biti objavljena do konca prihodnjega tedna.
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